



## Central Bank of the UAE Holds its 5<sup>th</sup> Board of Directors Meeting for 2018

## مجلس إدارة المصرف المركزي يعقد اجتماعه الخامس لسنة 2018

Monday, 26<sup>th</sup> June 2018:

الاثنين، 26 يونيو 2018:

The Board of Directors of the Central Bank of the UAE held its 5<sup>th</sup> meeting for 2018 at 10:00am on Sunday, 24<sup>th</sup> June 2018, at the Central Bank Head Office – Abu Dhabi, under the chairmanship of H.E. Khalifa Mohammed Al Kindi, Chairman of the Board. The meeting was attended by H.E. Khalid Juma Al Majid, Deputy Chairman, H.E. Mubarak Rashed Al Mansoori, the Governor, and Board members; Their Excellencies Younis Haji Al Khoori, Khalid Mohammed Salem Balama, Khalid Ahmad Al Tayer, Hamad Mubarak Buamim, as well as by Their Excellencies Mohamad Ali Bin Zayed Al Falasi, Deputy Governor, Saif Hadeef Al Shamsi, Assistant Governor and a group of senior Central Bank staff.

عقدَ مجلس إدارة المصرف المركزي اجتماعه الخامس لسنة 2018 في تمام الساعة العاشرة من صباح يوم الأحد الموافق 24 يونيو 2018 في مقر المصرف المركزي - أبوظبي، برئاسة معالي خليفة محمد الكندي، رئيس مجلس الإدارة، وحضور معالي خالد جمعة الماجد، نائب رئيس مجلس الإدارة ومعالي مبارك راشد المنصوري، المحافظ، وأصحاب السعادة أعضاء مجلس الإدارة: يونس حاجي الخوري، خالد محمد سالم بالعمى، خالد أحمد الطاير، حمد مبارك بوعميم، وحضور كل من سعادة محمد علي بن زايد الفلاسي، نائب المحافظ، سعادة سيف هادف الشامسي مساعد المحافظ ومجموعة من كبار موظفي المصرف المركزي.

The Board reviewed a presentation regarding CBUAE Governance (Committees' Terms of Reference & Secretariats, Delegation of Authority Matrix for Business Units) and took appropriate decisions.

The Board reviewed and approved a report regarding the controls for Al Etihad Credit Bureau, and instructed to take the necessary action.

The Board also reviewed applications submitted by banks & other financial institutions operating in the UAE. The Board approved the applications that fulfilled the conditions as per the applicable law and / or regulations for each individual activity.

The Board also reviewed a report regarding the CBUAE Whistleblowing Policy, which was developed in accordance with best practice and in line with the objectives set by the Cabinet concerning the adoption of best international practices in Federal Entities Governance in the UAE.

اطلع المجلس على عرض بشأن حوكمة المصرف المركزي، (اللجان واختصاصاتها والسكرتارية الخاصة بها، ومصفوفة الصلاحيات للوحدات التنظيمية)، واتخذ القرارات اللازمة بشأنها.

ثمّ اطلع المجلس على تقرير بشأن ضوابط عمل شركة الاتحاد للمعلومات الائتمانية ووافق عليها، ووجّه باتخاذ الخطوات اللازمة في هذا الشأن.

واستعرض المجلس الطلبات المقدمة من البنوك والمؤسسات الماليّة الأخرى العاملة في الدولة، ووافق على الطلبات المستكملة للشروط حسب القانون والأنظمة المعمول بها والخاصة بكل نشاط على حده.

ثمّ اطلع المجلس على تقرير بشأن سياسة الإبلاغ عن التجاوزات، وهي سياسة تمّ إعدادها وفقاً للممارسات الرائدة في هذا المجال، وبما يتوافق مع أهداف مكتب رئاسة مجلس الوزراء فيما يتعلق بتبني أفضل الممارسات الدوليّة لحوكمة المؤسسات الاتحاديّة في دولة الإمارات العربيّة المتحدة.

The Board also discussed a report regarding the General Framework of Risk Management Policy, anti-corruption and Conflict of Interest Policy and instructed to take the necessary actions relating to the report.

The Board completed the discussion of the remaining topics listed on its agenda, as well as other topics, and took appropriate decisions.

كذلك ناقش المجلس تقريراً بشأن الإطار العام لسياسة إدارة المخاطر وسياسة مكافحة الفساد والتضارب في المصالح، ووجه باتخاذ الخطوات اللازمة بشأنها.

هذا، واستكمل المجلس مناقشة باقي الموضوعات المدرجة على جدول أعماله والموضوعات الأخرى المستجدة واتخذ القرارات المناسبة بشأنها.